
 

 

 

 

Kallelse till årsmöte i 
 Stora Höga Kyokushin 

 Karateklubb (SHKK) 
 

 

 

 

 

 

 

 

Plats: Dojon, Stationsvägen 9F 

 
Tid:  21 mars 2013, kl 19.00 

 
Klädsel: Vanliga kläder, ej Gi 

 
 

Alla medlemmar och målsmän till medlemmar under 16 år hälsas 
välkomna till årsmötet.  På nästföljande sidor kan du läsa mer om 

vad vi kommer att behandla på mötet samt om våra planer 
framöver. 

Det är bra att så många som möjligt kommer så vänligen prioritera 

detta. 
 

I samband med årsmötet kommer det att hållas en kort genomgång 
av funktioner på vår hemsida, främst för tränare. 
 

 

 

 
 

 
Med vänlig hälsning, 
 

Per-Åke Minborg, Niklas Ballay, Carina Dreifeldt 



 

 

 

 

 

ÅRSMÖTE SHKK 
 

 

 

 

1. Fastställande av röstlängd för mötet. 
 

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet. 
 

3. Val av protokolljusterare och rösträknare. 
 

4. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt. 
 

5. Fastställande av föredragningslista. 

 
6. Redovisning av: 

 
a) Styrelsens verksamhetsberättelse för det senaste 

verksamhetsåret 
 

b) Styrelsens förvaltningsberättelse (balans- och 
resultaträkning) för det senaste räkenskapsåret. 

Bifogas. 
 

7. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under 
det senaste verksamhets-/räkenskapsåret. 

 
8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen 

avser. 

 
9. Fastställande av medlemsavgifter. 

 
10. Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av 

budget för det kommande verksamhets-/räkenskapsåret. 
 

11. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna 
motioner. 

 
12. Val av: 

 
a) Per-Åke valdes för två år sedan till ordförande för två år 

sedan och ny ordförande skall därför väljas. 
 



b) Carina Dreifeldt valdes för två år sedan till kassör för 

två år sedan och ny kassör skall därför väljas. 
 

c) Niklas Ballay valdes för två år sedan till sekreterare för 
två år sedan och ny sekreterare skall därför väljas. 

 
d) Suppleanter i styrelsen med för dem fastställd 

turordning för en tid av 1 år. Nuvarande är Markus 
Dimberg och Martin Jansson.  

 
e) 2 revisorer jämte suppleanter för en tid av ett år. I 

detta val får inte styrelsens ledamöter delta. 

 
Förslag kommer att presenteras på årsmötet, frivilliga som vill 

ingå i styrelsen anmäler detta till Niklas Ballay. 
 

13. Administrativa uppgifter 
Klubben har ett antal uppgifter som idag i huvudsak sköts 

av en person (Carina). Dessa uppgifter måste fördelas ut 
så att fler hjälper till. Listan på uppgifter har funnits på vår 

facebookgrupp ett par månader och några har anmält sig. 
De som anmält intresse är Ola, Maria, Katharina och 

Jennifer. Detta räcker inte, fler personer måste hjälpa till. 
Föräldrar som inte tränar är också välkomna att hjälpa till. 

 
Uppgifter: 

a) Ansvarig kontaktperson till klubben, mail, tel (nåbar och 

positiv) 
b) Ansvarig för schemaläggning, sempaisbemanning, 

eliminerng av väntelistor, utbildning 
c) Ansvarig närvarorapportering, sammanställning, LOK-

stöd 
d) Ekonomi, betalning av räkningar, kassa 

e) Redovisning, balans, resultaträkning 
f) Ansvarig medlemsregister 

g) Ansvarig resor 
h) Ansvarig aktiviteter, tävlingar (inte vår egen) 

i) Ansvarig bidrag 
j) Tidningsartiklar 

 
14. Vad skall vi göra med klubbens överskott av pengar? 

Förslag emotages. 

 
15. Övriga frågor 

 



Styrelsens verksamhetsberättelse 2012 
 
Klubben 

 

Klubben har ljudisolerat taket med bidrag från kommunen. 
Klubben har infört ett helt ny databas för medlemsregistret via 

Laget.se 
Medlemsantalet har ökat från 150 st till 167 st. 

Vi har implementerat ett datorsystem för att automatiskt ta hand 
om och administrera anmälningar till tävlingar och andra aktiviteter. 

Ett flertal artiklar har publicerats i lokalpress om klubbens nya 
lokaler och om våra framgångar på olika tävlingar. 

Ett flertal nya ledare har tillkommit, främst till våra barnpass. 
 

Tävling 
 

Klubben deltog med flera medlemmar i en internationell tävling. Vi 
tog flera medaljer i Holland. 

Vi har deltagit i flera nationella tävlingar under året med stor 

framgång. 
Vi har organiserat och bjudit in till tävlingen "Julcupen" och fick 100 

anmälda deltagare. 
 

Träning 
 

Klubben har anordnat ett flertal läger med olika inriktning, främst 
för barn. Detta har varit möjligt eftersom vi har egen lokal. 

Klubben har deltagit på olika läger i Gävle, Rävlanda och i Kungälv. 
Klubben har deltagit på gästpass hos andra klubbar. 

Tack vara våra nya lokaler har antalet träningspass utökats 
ytterligare från förra året. 

Vi har skapat två tävlingsgrupper, där vi erbjuder de barn som vill 
tävla extra träning i både kata och kumite. 

Vi har startat en nybörjargrupp för ungdomar och vuxna för att 

erbjuda extra träning för dem som vill komma igång med karate. 
 



Styrelsens förvaltningsberättelse för 2012 
  
Föreningen hade i december 2012 167 medlemmar. 

På banken hade vi 210 099 kronor per den 31/12. Ekonomin är god. 
Resultatet för 2012 var en vinst på 28 163 kronor. 

Resultatet blev positivt för 2012 och vi har en stark kassa. Dock har 
vi fått växande administrativt arbete i klubben som måste fördelas 

mellan medlemmarna, alternativt köpas in externt. 

Vi har fått förslag från vår hyresvärd på en 20% höjning av 

lokalhyran under 2014. 

 

Föreslagen verksamhetsplan 2013 
 
Rekrytera fler ledare så att vi kan bereda alla barn som står i kö en 
plats. 

Undersöka möjligheterna att utöka till en större dojo. Idag saknas 

möjlighet att arrangera tävlingar i lokalen. Det finns ingen plats för 
föräldrar och syskon att sitta och titta och när vi har många 

deltagare på samma pass så har vi behov av en större yta. 
Deltaga i olika tävlingar så att vi kan bygga upp tävlingserfarenhet 

hos fler medlemmar, både barn och vuxna 
Att deltaga i gemensamma träningsläger, anordnat av andra 

klubbar. 
Anordna ett graderingsläger innan sommaren. 

Anordna minst en tävling. 
Inbjuda gästtränare från andra klubbar. 

Få in fler redaktionella artiklar i lokaltidningen. 
Anordna fler aktiviteter som stärker klubbkänslan, förslag på dessa 

kan vara: filmkvällar, korta träningsläger (halvdagar eller heldagar), 
avslutningsfester m.m. 

 

Föreslagen budget för 2013 
  
Styrelsen föreslår att vi behåller nuvarande medlemsavgifter då 
klubben är vid god kassa. 

  

Övrigt 
  
Eventuellt ytterligare handlingar som medlem vill ta del av hålls 

tillgängliga av Per-Åke Minborg, Valebergsvägen 7, 444 60 Stora 
Höga. 


